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IMając na uwadze dobro druhów OSP Słomczyn jak również społeczności

lokalnej zwracam się z pytaniem do Pana Burmistrza Kazimierza Jańczuka

o przedstawienie realnej propozycji działań zmierzających do poprawy

waru n ków sanitarno-bytowych przy jednostce OSP Słomczyn.

Chciałam nadmienić iż obecny stan garażu blaszanego nie spełnia norm

sanitarnych, brak jest toalet, umywalek oraz przede wszystkim bieżącej wody.

Strażacy przed oraz po akcji przebierają się w garażu, w którym zaparkowany jest

sarriochód strażacki.

Pragnę zwrócić uwagę, że jednostka OSP Słomczyn jest jedną z

najstarszych w gminie Konstancin-Jeziorna i może poszczycić się ponad stuletnią

tradycją. Ponadto usytuowanie jednostki przy jednym z największych węzłów

kornunikaćyjnych drodze wojewódzkiej 724 Konstancin-Jeziorna - Góra Kalwaria

stanowi o możliwości szybkiej interwencji w przypadku wystąpienia zdarzenia.

\Jy szeregi druhów wstępują corocznie młodzi ludzie chcący nieść pomoc

lokalnej społeczności. Druhowie posiadają niezbędne przeszkolenie, kwalifikacje

oraz kursy: ratownictwa medycznego, ratownictwa drogowego, dowódców akcji

ratunkowych, kierowców wozu bojowego;

Proszę o podjęcie działań zmierzających do uzyskania zgody na

wybudowanie zaplecza sanitarnego przy OSP Słomczyn.

Proszę również o udzielenie odpowiedzi w formie pisemnej, oraz

zaprotokołowanie interpelacji w protokole sesji.
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